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Terwijl Nederland in de eerste weken 
van 2022 nog in een lockdown was, 
stond het jaar als geheel gelukkig toch 
voornamelijk in het teken van de  
terugkeer naar normaal. Het Vondelpark 
bleef druk, maar de overlast die het 
begin van het coronatijdperk kenmerkte, 
bleef grotendeels achterwege. 

In 2022 konden we voor het eerst in lange 
tijd ook weer een reguliere algemene 
ledenvergadering op locatie organiseren. 
We hadden een informatieve avond in 
Huize Lydia. Er werd onder dankzegging 
afscheid genomen van voorzitter Lidwien 
Verbeek en secretaris Berend-Jan 
Steenman die de afgelopen jaren veel 
hebben gedaan om de vereniging weer te 
activeren. Beiden hebben daarop zitting  
genomen in de kascommissie. Verder is 

ondergetekende als penningmeester  
teruggetreden en door de aanwezige 
leden tot voorzitter benoemd. Naast 
bestaand bestuurder Emmanuel  
Zegeling is het bestuur uitgebreid met 
Job Schippers (penningmeester) en 
Oscar Leal (secretaris). Daarnaast zijn 
Debby Jannink (ledenwerving) en Frank 
Westerop (social media) als leden met 
een speciaal takenpakket aangesteld en 
schuiven zij aan bij de bestuurs- 
vergaderingen. Laatstgenoemden maken 
echter geen deel uit van het statutaire 
bestuur. De avond werd afgesloten met 
een voordracht van Rocco Piers, lid 
van onze vereniging en bestuurder van 
stadsdeel Zuid. Rocco gaf zijn visie op 
de gemeenteraadsverkiezingen, die die 
week plaatsvonden, en uiteraard op het 
Vondelpark vanuit het stadsdeel bezien. 
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Met een nieuw bestuur moest ook er weer  
behoorlijk wat tijd gestoken worden in de 
transitie en aanpassingen van allerhande 
systemen. In dit proces hebben we 
wederom belangrijke progressie geboekt 
op het vlak van de (leden)administratie 
van de vereniging. Daarnaast hebben 
we de IT-ondersteuning van buitenaf 
kunnen afschalen. Enige maanden na 
zijn benoeming heeft Frank Westerop 
helaas besloten om zijn portefeuille terug 
te geven.

De missie van de Vrienden van het  
Vondelpark is het leveren van een 
bijdrage aan een groen, mooi, veilig en 
schoon Vondelpark dat een rustpunt in de 
stad is. We willen de verbinding zoeken 
met onze leden, met de gebruikers, de 
omwonenden, de gemeente, het stads-
deelbestuur en alle andere stakeholders. 
Al onze activiteiten in het afgelopen jaar 
komen voort uit deze missie.

1. Gemeente 
We hebben meerdere gesprekken 
met de gemeente geïnitieerd. Mede 
in het kader van de Erfgoed Deal. 
Onze afdronk blijft dat de gemeente 
de intentie heeft om ons op specifieke 
onderwerpen te informeren, maar dat 
een algehele structurele tweezijdige 
informatievoorziening de gemeente 
helaas niet past.  
 
 
 
 

2. Erfgoed Deal 
We hebben de afgelopen twee jaar 
in samenwerking met het stadsdeel 
Zuid onderzocht of er subsidie  
aangevraagd kon worden bij de  
zogenaamde Erfgoed Deal. Dit is een 
samenwerkingsverband tussen de 
rijksoverheid, gemeenten, provincies 
en maatschappelijke organisaties 
actief in de ruimtelijke ordening en 
erfgoedzorg. In de komende drie jaar 
draagt de Erfgoed Deal financieel bij 
aan aansprekende voorbeelden en 
initiatieven waar ruimtelijke opgaven 
en erfgoed samenkomen.  
 
Ondanks de inspanningen van 
onszelf en van enkele gemeentelijke 
diensten is er geen aanvraag voor  
een subsidie voor het Vondelpark 
ingediend. Uiteindelijk bleken er te 
veel andere gegadigden te zijn en  
werd de mogelijke subsidie qua  
bedrag veel minder interessant.  
Alleen de extra kosten van  
investeringen die het monumentale 
karakter van het Vondelpark met 
zich meebrengen, zouden vergoed 
kunnen worden. Wat niet mee heeft 
geholpen is dat de gemeente te lang 
heeft gedraald met het opschalen van 
zijn inspanningen om de aanvraag 
goed voor te bereiden en de  
complexiteit van de voorwaarden en 
de aanwijzingen te doorgronden. Ook 
had men eerder en grondiger hulp bij 
anderen, bijvoorbeeld bij onze  
vereniging, kunnen vragen. 
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3. Fietspark 
Qua actie stond dit jaar in het teken 
van de fiets. Bezorgd om het  
groeiende aantal elektrische fietsen 
en vooral hun snelheid, hebben we 
contact gezocht met de Fietsersbond, 
met de gemeente, de politie en met 
de maatschappij. We hebben online 
onderzoek gedaan naar de wensen 
van onze leden en andere gebruikers 
van het Vondelpark. Het onderzoek 
werd gelardeerd door vlogs van 
Emmanuel Zegeling, onze eigen 
onvolprezen Dr. Mokum. Ruim drie-
honderd mensen onder wie vele leden 
hebben uiteindelijk aan het onderzoek 
deelgenomen. De uitkomst van ons 
onderzoek is dat men overwegend  
vindt dat elektrische fietsen in het 
Vondelpark niet geweerd hoeven te 
worden (voor zover dat überhaupt 
mogelijk of wenselijk zou zijn), maar 
dat er wel gedacht moet worden aan 
beperking van de snelheid. Onze 

resultaten komen overeen met die 
van een onderzoek dat de gemeente 
heeft laten uitvoeren. De gemeente is 
aan zet. 

4. Borrels 
We hebben een tweetal borrels  
georganiseerd. De eerste was in het  
Blauwe Theehuis op een zeer regen- 
achtige vrijdagmiddag in mei, waar-
door de opkomst laag was, maar de 
avond niet minder gezellig. De tweede 
borrel vond plaats onder de blauwe 
hemel in ons heerlijke park op een 
prachtige namiddag in september en 
stond in het teken van het 35-jarig 
bestaan van onze vereniging. We 
vinden het belangrijk om de leden te 
ontmoeten en van hen te horen wat ze 
belangrijk vinden. Zoals altijd, worden 
de evenementen goed gewaardeerd 
door de kleine trouwe schare van ons 
ledenbestand. Ook werden tijdens de 
borrel enkele nieuwe leden geworven. 

5. Samenwerking Hart voor het Park 
We blijven de samenwerking zoeken 
met onze vrienden van Stichting Hart 
voor het Park. We hebben samen 
gebrainstormd over zaken die we 
samen kunnen ondernemen. Over 
één van deze ideeën zullen wij u dit 
jaar meer vertellen. 
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6. Nieuwsbrieven  
Er verschenen twee mooie lezens- 
waardige nieuwsbrieven en we  
waren - naast de berichten op de 
eigen website - actief op Instagram 
en Facebook. Althans voor een paar 
maanden, totdat door het vertrek van 
Frank Westerop de post social media 
weer vacant werd.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Musea 
We hebben een aantal gesprekken  
gevoerd met vertegenwoordigers van 
de grote musea in Zuid. We denken 
dat samenwerking voordelig en  
verbredend kan zijn voor alle partijen. 
De musea willen hier tot nu toe helaas 
nog niet op doorpakken. 
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8. Leden 
We hebben ook goede vorderingen  
gemaakt met het actualiseren van ons 
ledenbestand. Vooral met leden van 
wie we geen e-mailadressen hadden, 
was al een tijd geen contact meer 
geweest doordat al onze leden- 
communicatie tegenwoordig  
uitsluitend per e-mail plaatsvindt. 
Verder hebben we in 2022 een  
professionele ledenadministratietool 
geïmplementeerd waarmee onze 
(financiële) administratie robuuster is 
geworden. 
 
Eind december 2022 had de  
vereniging circa 240 betalende leden 
en we verwachten dit aantal in 2023 
te kunnen verhogen. Dit is onder 
meer belangrijk om ons gewicht in het 
maatschappelijke debat omtrent het 
Vondelpark te kunnen versterken.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

9. Plannen voor 2023 
De plannen van het bestuur voor 2023 
behelzen onder meer het volgende: 

• De werving van drivers voor Flora 
& Fauna, Social Media, Projecten 
en Jonge Vrienden.

• De organisatie van en het geven 
van rondleidingen in en rond het 
Vondelpark.

• Het opstellen en implementeren 
van een Social Media Plan.

• Uitvoering van een nieuwe actie  
omtrent het Vondelpark.

• Het finaliseren van de actualisatie 
van het ledenbestand. 

Bart Kruijssen
Voorzitter  
Vereniging Vrienden van het Vondelpark
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